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گروه فرهنگ و هنر- حامد خانی 
درباره فصــل دوم برنامه تلویزیونی 
زوجی نو، اظهار داشــت: فصل دوم 
زوجی نو، یکصد قســمت است که 
پخش آن تا اواخر مردادماه سال آینده 
ادامــه دارد. در محــرم و صفر برنامه 
نخواهیم داشت و اگر شبکه سه تمایل 
داشته باشــد پس از دو ماه استراحت 

وارد فصل سوم می شویم.
نمی خواهیــم به واســطه 

سلبریتی ها دیده شویم
وی درباره تدارک زوجی نو برای 
نوروز خبر داد: این برنامه ۱۴ قسمتی به 
صورت شــبانه و احتمالا پس از عصر 
جدید از شــبکه ســه پخش می شود. 
زوجــی نو در ایام عیــد حال و هوای 
نــوروزی دارد. در این برنامه مهمانان 
ویــژه و خواننده ها را دعوت می کنیم. 
به دنبال آوردن بازیگران و سلبریتی ها 
نیستیم چون برنامه مخاطب خودش را 

دارد و دنبال این نیســتیم که به واسطه 
سلبریتی ها دیده شود. در شب یلدا هم 
پدربزرگ ها و مادربزرگ های شیرین را 
به جــای زوج های جوان آوردیم. این 
برنامه بعد از خندوانه رتبه دوم جذب 

مخاطب را کسب کرد. 
با وجود این کــه زوجی نو یک 
سال است روی آنتن است و خندوانه 

هفت سال سابقه دارد.
خانی با بیان ایــن که فصل دوم 

زوجی نو اسپانســر )حامــی مالی( 
نــدارد گفت: در ۲۰ قســمت فصل 

اول اسپانسر داشتیم ولی الان اسپانسر 
نداریم و مستقل هستیم. از این موضوع 

استقبال می کنیم؛ شاید به خاطر شرایط 
بد اقتصادی اسپانسری به سمت برنامه 

نیامده است. وی درباره نحوه شرکت 
علاقه مندان در زوجی نو توضیح داد: 

متقاضیان از طریق فضای مجازی ثبت 
نام می کنند و برای مصاحبه دعوت می 

شوند. اگر شرایط لازم را داشته باشند، 
حتما جلوی دوربین می روند. آنها ابتدا 

باید یک فیلم بفرســتند و ســپس در 
آزمون حضوری شــرکت کنند. برای 
فصل دوم دویســت تا زوج داریم که 
هنوز همه شــان انتخاب نشده اند. در 
فصل دوم حدود ۱۲ هزار نفر متقاضی 
داشتیم. خیلی ها در همان مراحل اول 
به خاطر ســن و ســال و شرایط دیگر 
رد می شــوند. در مجمــوع حدود ۲۰ 
درصد از افراد باقیمانده شانس حضور 
در برنامه زوجی نو به عنوان شــرکت 

کننده را دارند.
عــروس و داماد باید خوش 

صحبت باشند
 خانی یکی از شرط های شرکت 
در برنامه را گذشــتن سه سال از زمان 
ازدواج زوج هــا خوانــد و تاکید کرد: 
همچنین عــروس و داماد باید خوش 
صحبت باشند. بیشــتر دنبال خانواده 
هایی هستیم که در زندگی شان قصه ای 
داشته اند. چون قصه می تواند جذابیت 
ایجــاد کند. مثلا ممکن اســت نحوه 
آشنایی شــان جالب باشــد یا این که 
زندگــی را با خانــه ۴۰ متری و بدون 
دنبال تجمل گرایی شروع کرده باشند. 

 این موضوعات می تواند جوانان 
را تشویق به ازدواج آسان کند.تهیه کننده 
مسابقه زوجی نو افزود: در برنامه های 
اول یک زوج، شرکت کردند و گفتند 

ما مراسم عروسی نگرفتیم و در عوض 
هزینه عروســی خود را صرف خرید 
جهیزیه برای یک نیازمند کردیم. پس 
از آن چند نفر تماس گرفتند و گفتند ما 
هم الگو گرفتیم و همین کار را کردیم.

کرونا بــه کاهش تجملات 
ازدواج کمک کرد

وی با بیان این که کرونا به کاهش 
تجمــلات ازدواج کمــک کرد اظهار 
داشت: مراســم عروسی خیلی هزینه 
داشت که با وجود کرونا حذف شد. در 
این مدت خلی از زوج ها بدون مراسم 
عروسی سر خانه و زندگی شان رفتند. 
متاسفانه هزینه ها خیلی بالا رفته و 
یک عروسی حدود صد میلیون تومان 
هزینه اش می شود.خانی درباره حضور 
روان شناس در برنامه زوجی نو توضیح 
داد: دکتر مهــدی دوایی این فصل به 
برنامه ما اضافه شــدند. به اعتقاد روان 
شناسان ســخت ترین و بحرانی ترین 
دوران زندگی چند سال اول است. بعد 
از آن دختر و پســر اخلاق و روحیات 

هم دست شان می آید. 
بیشترین آمار طلاق هم مربوط به 
دو سه سال اول است. سعی می کنیم از 
زبان روان شناس معضلات و مشکلات 
جوانان را بگوییم تا چند سال اول را به 

سلامتی پشت سر بگذارند.

گروه فرهنگ و هنر- داریوش 
بابائیان تهیه کننده و پخش کننده سینمای 
ایران درباره تازه ترین فعالیت های خود 
توضیح داد: با توجه به اینکه ســینماها 
اندکی جان گرفت، در همین مدت فیلم 
سینمایی »کله پوک ها« را اکران عمومی 
کردیــم که هرچند در گیشــه جواب 
خوبی نگرفتیم امــا عرضه آنلاین آن 
بســیار خوب بود. در حال حاضر هم 
فیلم »مورچه خوار« را در دفترمان آماده 
پخش داریــم. فیلمی به تهیه کنندگی 
کیان بابائیان و کارگردانی شاهد احمدلو 

که یک اثر خانوادگی و گرم محسوب 
می شــود و امیدواریم بتوانیم جواب 
خوبی از اکران عمومی آن بگیریم.وی 
درباره تعویق چندباره اکران این فیلم 
سینمایی هم گفت: یک نوبت که قرار 
بود این فیلم اکران شــود، سینماها به 
طور کامل تعطیل شــد. بعد از آن هم 
قرار بود از ۲۳ بهمن فیلم اکران شــود 
که بازهم وزارت ارشــاد اکثر سینماها 

را تعطیل کرد. 
ان شالله از همین هفته فیلم اکران 
می شد. ضمن اینکه فیلم اصلاحیه هایی 

هم داشت که آن ها را هم اعمال کردیم 
تا فیلم آماده اکران شود. بخش هایی از 
فیلم را گفتند باید شطرنجی شود اما از 
آنجایی که فیلم قصه به روزی دارد، زیاد 

دچار اصلاحات نشد. 
ایــن تهیه کننده دربــاره اعمال 
مجــدد محدودیــت ۵۰ درصــدی 
برای سالن های ســینمایی هم گفت: 
سینماداران و صاحبان فیلم ها همواره 
دوست دارند سینماها باز باشند و آن ها 
هم فیلم بســازند و اکــران کنند. اگر 
ظرفیت ۵۰ درصد می شــود، مهم این 

است که اکران می تواند تداوم بیشتری 
داشته باشد. فیلمی هم که موفق است، 
باید زمان بیشتری برای اکران در اختیار 
داشته باشد تا آن ظرفیت ۱۰۰ درصدی 
که می توانست در سینماها پر کند را در 

زمان بیشتری برای خود جبران کند. 
وی درباره دیگر فعالیت های خود 
هم گفت: به تازگی پروانه ســاختی را 
به کارگردانی هادی رحیمی گرفته ایم 
به نام »۱۵۴۲« که ان شــالله اردیبهشت 
ماه کلید خواهیم زد. فیلم یک داستان 
عاشــقانه مربوط به دهــه ۴۰ دارد که 

زندگی ۲ جــوان در قالب آن روایت 
می شــود. احتمالاً ساعد سهیلی و امیر 
آقایی از بازیگــران فیلم خواهند بود. 

هادی رحیمی از فیلمســازان کار اولی 
اســت که پیش تر چندین ســریال و 

تله فیلم را کارگردانی کرده است.

گروه فرهنگ و هنر- ســریال 
»بی همگان« بــه تهیه کنندگی مهران 
مهــام و کارگردانی بهرنگ توفیقی، 
با قلم ســعید جلالــی و علیرضا 
کاظمی پور با بازیگران جدید این 
روز ها در حــال تصویربرداری 

است.
»بی همگان«  ســریال 

کاری از گروه فیلم و ســریال شبکه 
ســه ســیما از جاجرود به گلابدره 
بــا  آن  تصویربــرداری  و  رســید 
 حضور مهــدی ســلطانی ادامه پیدا 

می کند.
قابل ذکر اســت مهدی ماهانی، 
ســلمان خطــی و علــی کاظمــی 
 بازیگران جدید ســریال »بی همگان« 

هستند.
مهــران مهــام تهیه کننــده این 
ســریال تلویزیونی از اضافه شــدن 
مهــدی ماهانی در نقــش اصلان به 
ســریال بی همگان خبر داد و گفت: 
بــا توجه به تعدد لوکیشــن و اضافه 
شــدن فیلمنامــه و شــخصیت های 
جدید تصویربــرداری این مجموعه 

تلویزیونــی طبــق برنامه ریــزی در 
حــال انجام اســت و گــروه به جز 
چنــد لوکیشــن خارجــی راهــی 
گلابدره خواهد شــد تا سکانس های 
بــازی مهــدی ســلطانی و دیگــر 
تصویربرداری  اصلی   شخصیت های 

شود.
بــه گفتــه وی در مجموعــه 

تلویزیونــی »بی همگان« لوکیشــن 
کارخانه محــل بعدی تصویربرداری 

سریال است.
در خلاصه داســتان این سریال 
آمده اســت که در دایره قســمت ما 
نقطه تسلیمیم، لطف آنچه تو اندیشی 

حکم آنچه تو فرمایی.
همــگان«  »بــی  ســریال  در 

بازیگرانــی چون مهدی ســلطلانی، 
کاظم هژیرآزاد، نسرین بابایی، سپند 
امیر ســلیمانی، مهدی ماهانی، محمد 
صادقــی، میترا رفیع، مهســا باقری، 
هادی قمیشی، مسعود شریف، علیرضا 
درویــش، داریوش ســلیمی، بردیا 
دیانت، مهدی احدی بازیگر نوجوان 
و بازیگر خردســال: رستا رحیمیان و 

تیارا عسگری و دانیال جعفری بازی 
داشــتند و اخیراً »کاوه خداشناس«، 
»ســمیرا حســن پــور«، »محمــد 
حیدری«، »بهنام مومنی«، »امیرحسین 
آصفی«، »یاسین مســعودی«، »علی 
اصغــر رضائــی«، »مجیــد اکبری« 
 مقابل دوربین ســریال »بی همگان« 

رفته اند.

گــروه فرهنگ و هنــر- فیلم 
ســینمایی »ملخ« بــه کارگردانی فائزه 
عزیزخانی، تهیه کنندگی منیژه حکمت 
و مهشید آهنگرانی فراهانی در نخستین 

نمایش جهانی در جشــنواره جنوب از 
جنوب غربی )SXSW( به روی پرده 

می رود.
بیست و نهمین جشــنواره فیلم 

 )SXSW( جنوب از جنــوب غربی
از ۱۱ تــا ۲۰ مارس )۲۰ تا ۲۹ اســفند( 
در آستین تگزاس برگزار خواهد شد و 
فیلم سینمایی »ملخ« که برای اولین بار 
خبر ساخت آن به صورت رسمی منتشر 
شده است، در بخش گلوبال این رویداد 

سینمایی نمایش خواهد داشت. 
جشــنواره فیلم جنوب از جنوب 
غربــی )SXSW(  گفته می شــود به 
عنوان یکی از جشنواره های مهم بهاری 
شناخته می شود که پایگاهی برای فیلم 
های مســتقل کم هزینه فراهم می کند.  
فیلم »ملخ« دومین ســاخته بلند فائزه 
عزیزخانــی ، دختری نویســنده را در 

مرکز فیلم قرار داده اســت که در شرف 
از دســت دادن اتــاق و درآمدی از آن 
خود اســت – همان چیزهایی که یک 
نویسنده برای نوشتن به آن نیاز دارد. فیلم 
داستان یک روز از زندگی هانیه )هانیه 
توسلی( اســت، نویسنده ای شکست 
خورده و عاشــق سینما که فیلمنامه ای 
الهام پذیرفتــه از زندگی خود را برای 
کارگردانی در اختیار دوست نزدیکش، 
پگاه )پگاه آهنگرانــی(، قرار داده و در 
جریــان تمرین و روخوانی از قضاوت 
همگان درباره شخصیت اصلی فیلمنامه 
به امان آمده است. عوامل پروژه »ملخ« 
عبارتند از: نویسنده و کارگردان : فائزه 

عزیزخانی، تهیه کننده : منیژه حکمت، 
مهشــید آهنگرانی، بازیگــران : هانیه 
توسلی، پگاه آهنگرانی، پدرام شریفی، 
شیرین آقارضاکاشی، رامین صدیقی، 
وحید عزیزخانی. سایر بازیگران :مجید 
عزیزخانی، نوید سجادی حسینی، درنا 
مدنی، داریوش حکمت ، مهدی فتاحی 

و با حضور افتخاری:علی مصفا.
مدیرفیلمبرداری: علیرضا برازنده، 
تدوین: مجید برزگــر، حمید برزگر، 
ایرج شــهزادی،  مدیرصدابــرداری: 
طراحــی صدا : ایرج شــهزادی، نعیم 
مسچیان، صداگذاری: نعیم مسچیان، 
مهرداد براتی ،طراحی صحنه: ســهیل 

دانش اشراقی، طراح لباس : رعنا امینی، 
موسیقی تیتراژ: حسام الدین صالح بیگ، 
طراح گریم: ســیامک احمدی، مجری 
طــرح : داریوش حکمت، مدیر تولید: 
پریســا نعمتی مقدم، جانشــین تولید: 
نازنین مهندســی، مدیر برنامه ریزی و 
هماهنگی تولید : درنا مدن، منشی صحنه 
: غزل رشــیدی، دستیار اول فیلمبردار : 
حامــد عزت خــواه، عــکاس: نوید 
سجادی حسینی، دستیاران صدابردار : 
علی نعمتی ، محسن پرهیزکار، دستیار 
اول صحنــه : حمید رضا عامری، مدیر 
صحنه: حامد ظریفی. لابراتوار دیجیتال 

ایران نوین : استودیو خط فرضی. 

تقاضای ۱۲ هزار زوج برای شرکت در فصل دوم؛

»زوجی نو« 
با حضور خواننده ها 

نوروزی می شود
تهیه کننده مسابقه »زوجی نو« از تولید ویژه  برنامه ای برای نوروز خبر داد و گفت: این برنامه ۱۴ قسمتی از

 اول فروردین تا پایان تعطیلات روانه آنتن شبکه ۳ می شود، در این برنامه به دنبال دعوت از سلبریتی ها نیستیم؛ ولی 
خواننده ها به استودیو می آیند و اجرا خواهند داشت.

گروه فرهنگ و هنر-فیلم سینمایی »عنکبوت« به کارگردانی ابراهیم ایرج زاد 
به بخش مسابقه سینمای آسیای سیزدهمین دوره جشنواره بین المللی بنگلور هند 
راه یافت. فیلم سینمایی عنکبوت به کارگردانی ابراهیم ایرج زاد، نویسندگی اکتای 
براهنی، تهیه کنندگی جواد نوروزبیگی و سرمایه گذاری محمدصادق رنج کشان 
در چهارمین حضور جهانی خود در فســتیوال های خارجی به بخش مســابقه 
سینمای آسیای سیزدهمین دوره جشنواره بین المللی بنگلور هند به نمایش و 
رقابت گذاشــته می شود.  سیزدهمین دوره جشنواره بین المللی بنگلور ۳ تا ۱۰ 

مارس مصادف با ۱۲ تا ۱۹ اسفندماه در کشور هند برگزار می شود. 
عنکبوت پیش از این در بخش پنجره ای به سینمای آسیای جشنواره بوسان، 
شانزدهمین جشنواره فیلم های آسیایی اوساکا و هفتمین دوره جشنواره فیلم های 
ایرانی زوریخ حضور داشته است.   پخش این فیلم سینمایی که هم اکنون روی 
پرده سینماهای کشــور است، برعهده شرکت نمایش گستران است.  محسن 
تنابنده، ســاره بیات، شیرین یزدان بخش، ماهور الوند، گلنوش قهرمانی، علی 
باقری، مهدی حســینی نیا، جواد یحیوی، آتیه جاوید، مهدخت مولایی، سحر 
عبدالهی، حمیدرضا هدایتی راد، نیوشا علیپور، یوسف خسروی و با حضور فرید 
سجادی حسینی از جمله بازیگران عنکبوت هستند. عوامل این فیلم سینمایی 
عبارت از کارگردان ابراهیم ایرج زاد، تهیه کننده: جواد نوروزبیگی، جانشــین 
تهیه کننده و سرمایه گذار: محمدصادق رنجکشان، نویسنده: اکتای براهنی، مدیر 
فیلمبرداری: محمود کلاری، تدوین: سهراب خسروی، موسیقی: حامد ثابت، 
طراحی و ترکیب صدا: علیرضا علویان، طراح چهره پردازی: مجید اسکندری، 
طراح صحنه: آیدین ظریف، طراح لباس: نازنین خزاعی، مدیر صدابرداری: طاهر 
پیشوایی، مجری طرح: امیرحسین نوروزبیگی، مدیر تولید: شهاب علی بخشی، 
جلوه های ویژه رایانه ای: ســینا قویدل، جلوه های ویژه میدانی: آرش آقابیک، 
اصلاح رنگ: کامران سحرخیز، لابراتوار: استودیو روشنا، مدیر تدارکات: حسین 
میرزامحمدی، دستیار اول کارگردان: محمدرضا کشمیری، برنامه ریز: سیدجواد 
حسینی، منشی صحنه: مرجان تاجیک، فیلم پشت صحنه: باران جعفری، عکاس: 

حبیب مجیدی و مشاور رسانه ای: نغمه دانش آشتیانی هستند.

راهیابی »عنکبوت« به جشنواره بین المللی 
بنگلور هند

تهیه کننده مســابقه زوجی نو: در برنامه های اول یک زوج، شــرکت کردند و گفتند ما مراسم 
عروســی نگرفتیم و در عوض هزینه عروسی خود را صرف خرید جهیزیه برای یک نیازمند 
کردیــم. پــس از آن چند نفر تمــاس گرفتند و گفتند ما هم الگو گرفتیــم و همین کار را کردیم.

امید »مورچه خوار« به فروش گیشه

بازیگر دلنوازان به »بی همگان« پیوست

فیلمی با بازی هانیه توسلی و پگاه آهنگرانی در یک جشنواره آمریکایی

گروه فرهنگ و هنر- خشایار  
راد از بازیگران نقش های کمدی که 
بیشتر او را با »قرطاس« می شناسیم، 
مدت هاســت حضور کمرنگی در 
تلویزیون دارد. او که در مقطعی پای 
ثابت اغلب سریال های رضا عطاران 
و ســعید آقاخانی بــود، این روزها 
چنــدان دیده نمی شــود و البته می 
گوید به خواســته شخصی خودش 

بوده است.
راد معتقد اســت، »سریال های 
تلویزیون دچار افُت کیفی شده اند و 
همین امر دلیل غیبت چندین ساله او 
در تلویزیون است.« او در عین حال 
می گوید که اگر کار خوبی پیشــنهاد 

شود حتما قبول می کند.
ایــن بازیگر که بــه گفته 
خودش اخیرا بــرای بازی در 
یک ســریال ماه رمضانی طنز 
دعوت شده است، سپس با این 
پرســش مواجه شد که اساسا 
چه اتفاقی می افتد، بازیگری در 
یک مقطع زمانی در همه کارها 
دیده می شود و سپس تا مدت 

ها خبری از او نمی شود؟
راد در این زمینــه توضیح داد: 
این اتفــاق به دو دلیل برمی گردد؛ به 
عنوان مثال می گوینــد اگر در فلان 
کار از آقــای حمیــد لولایی، خانم 
مریم امیرجلالی و خیلی از هنرمندان 
دیگر اســتفاده کنید، فلان قدر هزینه 
می شــود ولی اگر آقا و خانم ایکس 
را بیاوریــد، فرضا ۵۰ تومان ارزان تر 
می شود، پس مســئله اقتصاد حاکم 

می شود. یک دلیل دیگر هم انتخاب 
گزینشی است. وقتی قرار است نقشی 
برای هنرمندی در نظر گرفته شــود، 
مثلا پیشــنهاد می دهند که بهتر است 
فلانــی را جای فلان بازیگر بیاورید 
که این می شــود نگاه سلیقه ای و ما 
می بینیم متاسفانه این اتفاق بسیار در 

تلویزیون می افتد.
او ادامه داد: آقای حمید لولایی 
از دوســتان قدیم بنده هستند. اتفاقا 
اخیــرا با هم صحبت می کردیم و او 
هم همین نقطه نظر را داشــت و می 
گفت هنوز وقتی برای کاری دعوت 
می شویم دستمزدهای پنج سال پیش 
را پیشنهاد می دهند و متاسفانه تورم 
را در نظــر نمی گیرند. من هم طبیعتا 
در تمام این ســال ها بــرای بازی در 
تلویزیون پیشــنهاد داشتم اما خودم 
قبول نکردم. زمانی هست هنرمندان 
بســیار کم کار می شوند و هر کاری 
را قبــول می کنند، حتی اگر پنج روز 
هم سر کار باشند، می پذیرند تا فقط 

بیکار نمانند.
چرا دیگر با سعید آقاخانی 

کار نمی کنید؟
راد کــه در مقطعــی حضــور 
پررنگی در ســریال های طنز سعید 
آقاخانی و رضا عطاران داشت، درباره 
اینکه آیا در این سال ها سعید آقاخانی 
از او دعوت به همکاری کرده است؟ 
پاسخ منفی داد و گفت: هیچ دعوتی 
از من نشــده است. آنطور که شنیدم 
ســعید آقاخانــی بــرای تلویزیون 
مشغول کاری است که اتفاقا دوستی 

از من پرســید با شما تماس نگرفته 
انــد که من گفتم خیــر؛ در حالی که 
من زمانی در چهار ـ پنج ســریال از 
کارهای ایشان حضور مستمر داشتم. 
همچنین در سریال های آقای عطاران. 
حالا می گوییم ایشان به سمت سینما 
رفته و در تلویزیون حضور ندارد اما 
سعید آقاخانی همچنان مشغول است 
اما روی چه حســابی از من دعوت 

نمی کند، خدا می داند.
بازیگــر نقش »قرطــاس« در 
ســریال طنز »زندگی به شرط خنده« 
در ادامه اظهار کرد: این طبیعی است 
که منِ بازیگر دوست دارم باز هم در 
کارهای آقای آقاخانی حضور داشته 
باشــم، اما اگر قرار باشد اتفاقی بیفتد 
باید خودشــان دعوت کنند. من یک 
هنرمندم و دوســت دارم در کارهای 
موفق بــا کارگردان هایــی که ثابت 
شده هستند و سالها با آنها کار کردم، 
همکاری کنــم. قطعا هر کارگردانی 
پیشنهاد بدهد اگر خوب باشد، حتماً 
قبــول می کنم. اما من خودم که نمی 
توانم از خودم دعوت کنم. شخصی 
مثل ســعید آقاخانی باید با خودش 
بگوید فلانی در چهار، پنج کار همراه 
من بوده، به نحو احســن وظایفش را 
انجام داده و کارش را بلد است و مردم 
هم به او گرایش دارند، ایشــان باید 
تشخیص بدهند که من باشم یا خیر.

قصدمان پر کــردن آنتن 
باشــد، قطعا مخاطب نخواهیم 

داشت
بازیگر مجموعه هــای »خانه 
بــه دوش«، »متهم گریخت«، »ترش 
و شــیرین« و »دزد و پلیس« ســپس 
دربــاره اینکه چه پیشــنهادی برای 
بهبود وضعیت تلویزیون به ویژه در 
حوزه کارهای کمدی دارید؟ تصریح 
کرد: هنرمندان طنز ما همان ها هستند، 
فیلمنامه های طنزمان هم همین طور؛ 
تقاضای تلویزیون هم اساســا انجام 
می شــود. به اعتقاد من کسی که در 
رأس هرم اســت باید طنز را بشناسد 
و به مخاطب احترام بگذارد. مردم ما 
مدت هاست ســریال کمدی خوب 
ندیده اند. متاســفانه توانایی، تجربه 
و تخصص این کار نیســت و همین 
می شود که تلویزیون با افُت مخاطب 
روبه رو می شود. اگر قصد ما از برنامه 
سازی فقط پر کردن آنتن باشد، قطعا 
مخاطب نخواهیم داشت.این بازیگر 
در بخشــی دیگر از صحبت هایش 
تاکید کرد: با توجه به شرایط روحی 
مــردم، باید مجموعه های طنزمان را 
بیشــتر از آثار درام و غمگین کنیم اما 
متاسفانه به این درخواست توجهی 

نمی شود.
مدتهاست ســریال تماشا 

نمی کنم

راد در ادامه همین بحث در پاسخ 
به اینکه آیا این روزها ســریال های 
تلویزیــون را تماشــا می کند؟ بیان 
کرد: راســتش مدتهاســت سریال 
های تلویزیون را تماشــا نمی کنم. به 
عنوان مثال برای ســریال »پلاک ۱۳« 
که فکــر می کنم الان در حال پخش 
است، از من تقاضا کردند که حضور 
داشــته باشــم اما قبول نکردم چون 
می دانــم فقط کارها را جمع کرده اند 
و کیفیت ها پایین آمده اســت. وقتی 
می بینیم چیزی دســت گیر مخاطب 
نمی شــود ـ چه درام، چه عاطفی و 
چــه جنگی و طنز ـ هیچ کدام حرفی 
بــرای گفتن ندارند و فقط برای آنتن 
پرکردن، ســاخته می شوند، من هم 
طبیعتا تماشــا نمی کنم. این بازیگر 
درباره دلیل استقبال مردم از مجموعه 
هایی چون »متهم گریخت« و »خانه 
به دوش« که بعد از ســالها همچنان 
مخاطب دارند، اظهار کرد: در تکرار 
همین مجموعه ها مطالبی را دیدم و 
آنقدر نقطه نظرات خوبی از ســوی 
مردم ارائه شــد کــه واقعا قابل تامل 
اســت. مســئولی که در صداوسیما 
نشســته، اگر همین نقطه نظرات را 
بخواند شــاید به نتایج خوبی برسد. 
به طور مثال درباره سریال های »خانه 
به دوش« یا »ترش و شیرین« اینگونه 
عنوان شــده بود که حتی اگر صدها 

بار هم پخش شوند، باز هم نگاه می 
کنیم. به نظرم همین حرف پیشــنهاد 
است، حتماً که نباید برای صداوسیما 
خط مشی تعیین کنیم. وقتی مخاطب 
می گوید فلان کار را صد بار هم نشان 
بدهیــد باز هم نگاه می کنیم، با زبان 
بی زبانی می گوید در همین راســتا 
برای ما ســریال بسازید! ولی گوش 
شنوا نیســت. ما طنز های خوبی در 
گذشــته داشــتیم که متاسفانه دیگر 

تکرار نشدند.
مدام دنــده عقب می رویم 
و »متهــم گریخت« و »خانه به 

دوش« پخش می کنیم!
وی تاکید کرد: مســئولان اگر 
بخواهند می توانند شــرایط را تغییر 
بدهند. مشکل ما این است که ما دنده 
عقب می رویم. مدام »متهم گریخت« 
و »خانــه بــه دوش« را تکرار می 
کنیم. چه معنــی می دهد؟ خوب 
مثل همین ســریال ها را بسازید! 
بهتر از آنها را بسازید، چرا انقدر 
تکرار می کنید؟ وقتی ما توانایی 
داریم چرا نبایــد اقدام کنیم. ما 
زیادی  تحصیلکرده  هنرمندان 
در حوزه طنز داریم. هنرمندی 

مثــل علیرضا خمســه که 
تحصیلکرده است، ایشان 
در کشــور فرانسه درس 
بازیگــری خوانده، چرا 

از حضورشــان استفاده نمی کنیم؟ یا 
خانم شــهره لرستانی، فوق لیسانس 
کارگردانی دارد، چرا از آنها استفاده 
نمی کنیم، آقــای مجید صالحی نیز 
همینطور و خیلی های دیگر که ما از 
آنها بهره نمــی گیریم. پس در اینجا 
باید بگوییم عزم جزمی برای جذب 

این عزیزان نیست.
راد در پایــان ایــن گفت وگو 
در پاســخ بــه اینکه کار کــردن در 

تلویزیون را ترجیح می دهد یا شبکه 
نمایش خانگی؟ خاطرنشــان کرد: 
حُســن شــبکه نمایش خانگی این 
اســت که از همه لحاظ دستش کمی 
بازتر از تلویزیون اســت. در گذشته 
وقتی از من می پرســیدند، ســینما 
را ترجیــح می دهید یــا تلویزیون؟ 
پاســخم قطعا تلویزیــون بود چون 
مخاطب بیشتری داشت و الزاما مردم 
در بخش ســینما باید اولا بلیت تهیه 
کنند و هزینه کنند و برنامه ریزی کنند 
اما تلویزیون اینگونه نیست، در خانه 
هایشان نشسته اند و فلان سریال 
را هم مــی بینند. در گذشــته 
ترجیحم بیشــتر تلویزیون بود، 
منتهــا الان مخاطب تلویزیون 
کم شده است و شبکه نمایش 
خانگی همان کار تلویزیون را 
با آزادی بیشتری انجام می دهد.

خشایار راد:

مردم مدت هاست کار کمدی خوب ندیده اند
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